

HORNFELS

1.8m

5' 11"

250V ~ 50/60Hz 13A



AA-2545963-3

Made in China

© Inter IKEA Systems B.V. 2024

IKEA of Sweden AB
SE-343 81 Älmhult



Design and Quality
IKEA of Sweden

1R15-IDG DM

English

3

عربي

5

English



Read instructions carefully and keep for future reference.

IMPORTANT!

- Do not connect after each other in a sequence.
- Do not cover the product when in use.
- To disconnect the power, pull the plug.
- Use only indoors in dry areas.

WARNING

- Discard the product if damaged.
- Only operate when uncoiled due to increased temperature load.
- Do not overload the product.
- Never submerge in water or other liquids.
- Improper use may cause damage to the product or endanger people or property.
- Children should be supervised to ensure they do not play with the product.

Care instructions

To clean the product, unplug from power source and wipe with a dry cloth.

Good to know

Unplug the extension cord from the power source when not in use.

Technical data

Model: HORNFELS

Type: E2309-GBME

250V ~ 50/60Hz 13A Max. 2990W



The crossed-out wheeled bin symbol indicates that the item should be disposed of separately from household waste. The item should be handed in for  recycling in accordance with local environmental regulations for waste disposal. By separating a marked item from household waste, you will help reduce the volume of waste sent to incinerators or land-fill and minimize any potential negative impact on human health and the environment. For more information, please contact your IKEA store.

يرجى قراءة التعليمات بعناية وحفظها للرجوع إليها في المستقبل.



هام!

- لا تقم بتوصيل المنتج واحد بعد الآخر في تسلسل.
- ينبغي عدم تغطية المنتج عندما يكون قيد الاستخدام.
- اجعلي السلك مستقيماً عند الاستخدام.
- لفصل الطاقة، اسحب القابس.

تحذير

- تخلص من المنتج في حالة تلفه.
- لا تعرّض المنتج إلى الحمل الزائد.
- لا تقم أبداً بغمر المنتج في الماء أو أي سوائل أخرى.
- قد يؤدي الاستخدام غير السليم إلى إتلاف المنتج أو تعريض الأشخاص أو الممتلكات للخطر.
- يجب مراقبة الأطفال للتأكد من أنهم لا يعبثون بالجهاز.

تعليمات العناية

لتنظيف المنتج، افصله من مصدر الطاقة وامسحه بقطعة قماش جافة.

من المفيد معرفته

افصل سلك التوصيلة من مصدر الطاقة عندما لا يكون قيد الاستخدام.

الم

واصفات الفنية

الموديل: HORNFELS

النوع: E2309-GBME

250V ~ 50/60Hz 13A Max. 2990W

الرمز الذي يُظهر حاوية نفايات مشطوبة يشير إلى أنه يجب التخلص من المنتج بشكل منفصل عن النفايات المنزلية. ينبغي تسليم هذا المنتج لإعادة تدويره وفقاً للأنظمة البيئية المحلية للتخلص من النفايات. من خلال قيامك بفصل منتج يحمل هذه العلامة من النفايات المنزلية، فسوف تساعد على تقليل حجم النفايات التي ترسل إلى المحارق أو تدفن في الأرض وبالتالي تقللي من أي تأثير سلبي محتمل على صحة الإنسان والبيئة. لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال على معرض ايكيا.



